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Γέρων Εφραίμ: Μόδα να ακολουθούμε την 
Ευρώπη, αλλά το μήνυμα του Αγίου είναι να 
ακολουθούμε την παράδοσή μας (ΒΙΝΤΕΟ)
Άγιοι - Πατέρες - Γέροντες / Γέρ. Εφραίμ Βατοπαιδινός / Ειδήσεις και Ανακοινώσεις / 
Ιερά Μεγίστη Μονή Βατοπαιδίου

Ολοκληρώθηκε το 

συνέδριο για τον Άγ.Κοσμά τον Αιτωλό

Με αφορμή τη συμπλήρωση 300 ετών από τη γέννηση του φωτισμένου 
διδάχου της ορθοδόξου πίστεως και ισαποστόλου Αγίου Κοσμά του 
Αιτωλού (1714-1779), η Θεολογική Σχολή του Αριστοτελείου 
Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης σε συνεργασία με την Ιερά Μεγίστη Μονή 
Βατοπαιδίου και υπό την αιγίδα του Παναγιωτάτου Μητροπολίτου Θεσσαλονίκης 
κ. Ανθίμου, διοργάνωσε Θεολογικό Επιστημονικό Συνέδριο με τίτλο: «Άγιος 
Κοσμάς ο Αιτωλός: Ο Αγιορείτης Φωτιστής του Γένους», στις 9 και 10 
Δεκεμβρίου 2014, στο Αμφιθέατρο της «Διακονίας» στην Πυλαία Θεσσαλονίκης. 
Χθες το απόγευμα ο ηγούμενος της Μονής Γέρων Εφραίμ τέλεσε τη λήξη 
του συνεδρίου. 

“Στην εποχή μας που η μόδα είναι να ακολουθούμε την Ευρώπη το μήνυμα του 
Αγίου είναι να ακολουθούμε την παράδοσή μας” είπε ο Γέρων και συμπλήρωσε πως 
ο Άγιος ήταν πρωτίστως ησυχαστής για αυτόν και τον τίμησε και ο αλύγιστος Αλή 
Πασάς.
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Μητροπολίτη Θεσσαλονίκης Άνθιμου προς το τέλος του βίντεο από το 03.00.00:

 

 Πηγή: agioritikovima.gr 

http://www.agioritikovima.gr/agnea/item/49475

